
datum onderwerp inhoud wethou

der

status stand van zaken

vergadering 

Raad 25-06-

19

Vaststellen 

Kadernota 2020

Wethouder Burggraaf zegt toe n.a.v. Motie M19 voor het eind van dit 

jaar een voorstel naar de raad te sturen over de locatie van de kermis

Burggraaf voorstel: nog 

niet afvoeren

Zie ook motie 160510/M2. In een uitwerking van het evenementenbeleid zal de raad 

(waarschijnlijk eerste helft 2020) een voorstel worden gedaan. Tijdens de 

raadscommissie B&M op 8 januari a.s. zullen we u nader informeren over de stand van 

zaken op dat moment.

vergadering 

cie. B&M 18-

06-20

Plan Essenhof De wethouder zegt toe de raad over een jaar te informeren (via een 

rib) over de voortgang van het plan Essenhof.

Heijkoop in behandeling

vergadering 

cie. B&M 16-

06-20

Dordrecht 

Academy

De wethouder zegt toe aanvullende informatie over de Dordrecht 

Academy, zoals de samenwerkingsovereenkomst, te delen met de 

raad.

Heijkoop in behandeling

document 

cie. B&M 09-

06-20

Brief Arcade  over 

aankoop Het 

Werfje School 

Mühring

De commissie besluit de brief voor beantwoording in handen te 

stellen van het college en ontvangt graag een afschrift van het 

antwoord (RIs 2579207)

Burggraaf in behandeling In  behandeling bij Linda de Heer en Linda Beekhof

vergadering 

Raad 09-07-

19

Vaststellen 

Kadernota 2020

De wethouder zegt toe n.a.v. de Motie M19 "Wat een kermis" voor 

het eind van dit jaar een voorstel naar de raad te sturen over de 

locatie van de kermis

Burggraaf in behandeling In een uitwerking van het evenementenbeleid zal de raad (waarschijnlijk eerste helft 

2020) een voorstel worden gedaan. Tijdens de raadscommissie B&M op 8 januari a.s. 

zullen we u nader informeren over de stand van zaken op dat moment.

vergadering 

cie. B&M 12-

05-20

viering Oud en 

Nieuw

De burgemeester zegt toe met een voorstel te komen voor de 

vuurwerkshow op het Drierievierenpunt, waarbij ook een show met 

lasers en/of drones als keuze zal worden voorgelegd.

Kolff in behandeling

vergadering 

cie. B&M 15-

01-20

Levendige 

Binnenstad

De wethouder zegt toe "over drie maanden" / vóór de kadernota met 

concrete voorstellen voor uitwerking van de startnotitie 'levendige 

Binnenstad' te komen

Sleeking in behandeling Wethouder Sleeking heeft in de commissie van 16 juni uitleg gegeven over de 

vertraging van deze toezegging i.v.m. de corona-crisis. Hij zegt toe na de zomer alsnog 

een opgavenplan voor de Binnenstad te delen met de raad. De crisis zal ook effect 

hebben de binnenstad. De raad wordt via een tussenbericht geinfomeerd dat dit in 

september vervolgd wordt.
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datum onderwerp inhoud wethou

der

status stand van zaken

vergadering 

Raad 29-10-

19

M3 Motie 

Samenwerking in 

de Drechtsteden 

(indieners: PvdA, 

CDA, SP, VVD, 

GroenLinks, 

CU/SGP, PVV, 

VSP, Beter voor 

Dordt, Fractie 

Jager)

Verzoekt het college:

• Het voortouw te nemen door 1) aan de slag te gaan met hoe de 

samenwerkingscultuur binnen het DSB en tussen colleges te 

verbeteren en 2) alternatieve besturingsmodellen voor regionale 

samenwerking in het sociaal domein uit te werken, die in zich hebben 

dat

o Het risico substantieel verm indert dat D ordrecht op onw enselijke 

w ijze in haar sociaal beleid of

anderszins geraakt w ordt door besluiten en processen in de GRD;

o Er m eer flexibiliteit kom t vo o r D rechtstedengem eenten om naar 

eigen keuze diensten wel of niet

af te nem en (w aarbij helder is w at to t het keuzem enu behoort en w 

at tot het eventueel

verplichte pakket behoort);

o De gew aardeerde verw orvenheden van de SDD en het SCD niet 

verloren gaan;

o Er m eer ruim te kom t voor lokale politieke sturing, w aardo or de 

gem eenteraad haar

kaderstellende en controlerende rol ten aanzien van de lokale im pact 

van het sociaal beleid

beter uit kan voeren;

o D ordrecht politiek bestuurlijk haar rol als centrum gem eente kan 

blijven w aarm aken,

verantw o ordelijkheid tonend vo o r het ge m een schappelijk belang 

van en m et de om liggende

gem eenten in de regio;

o Geen afbreuk w ordt gedaan aan de kracht en w aarde van het als D 

rechtstedenregio gezam enlijk

optrekken richting provincie, rijk en andere overheden;

• De voors, tegens en consequenties van elk altern atief besturingsm 

odel én het huidige

besturingsm odel te form uleren;

• In dialoog m et de andere Drechtsteden gem eenten te toetsen w 

elke opvattingen daar leven over

deze alternatieve besturingsm odellen en hoe de sa m e n w e rkin g 

Kolff in behandeling Op 10 maart 2020 nam de raad o.b.v. een raadsvoorstel (zie bijlage) en keuze (zie 

bijlage) het volgende besluit (zie bijlage) in navolging van de motie:

1. het college op te dragen om de komende maanden het gesprek met de overige 

Drechtstedengemeenten door middel van de collegeconferenties voort te zetten en 

met een zo breed mogelijk gedragen voorstel voor een toekomstbestendige regionale 

samenwerking bij de gemeenteraad terug te komen;

2. hierbij zowel aspecten van samenwerkingscultuur als samenwerkingsstructuur te 

betrekken;

3. als inbreng vanuit de gemeente Dordrecht bij de komende collegeconferenties over 

de toekomst van Drechtstedensamenwerking aan het college de volgende bandbreedte 

mee te geven: De voor Dordrecht meest gewenste sturingsopties zijn die van het 

aanpassen van de GRD (optie 3) óf het werken in een centrumgemeenteconstructie 

(optie 4), dan wel (afhankelijk van de betreffende taken) een combinatie daarvan.

Ter voorbereiding op de raadsbespreking zijn achtergrondstukken verstrekt aan de 

raad:

- Het impressieverslag van DS collegeconferentie 14 februari (zie bijlage)

- Een technische uitwerking samenwerkingsvormen (zie bijlage)

- Rapport ROB Decentrale taak is politieke zaak (zie bijlage)

---------------

Op 18 februari 2020 spraken raad en college over de voortgang van de motie.

Burgemeester Kolff gaf u inzicht in het doorlopen traject tot nu toe, inclusief een 

terugkoppeling van de werkconferentie van de Drechtsteden colleges van vrijdag 14 

februari 2020 (zie bijlage uitnodiging). De duiding zoals door de raad aangegeven op 29 

oktober 2019 in de motie is daarbij als vertrekpunt meegenomen door de 

vertegenwoordigers vanuit het Dordtse college. Verder schetste burgemeester Kolff het 

vervolgtraject met de stappen daarin:

-	het "huiswerk" aan de portefeuillehouders sociaal domein die onder leiding van Peter 

Heijkoop het gesprek aan gaan over het verder specificeren hetgeen lokaal maatwerk 

inhoudt (waar is per gemeente behoefte aan), welk eigenaarschap hierbij hoort en wat 

dat afgeleid doet met de daaraan verbonden benodigde/gewenste governance;

-	de afspraken met de colleges om hun raden te betrekken: informeren en input op te 

halen t.a.v. de gewenste stip op de horizon qua samenwerking (met enige laveerruimte vergadering 

cie. B&M 10-

09-19

Vastgoedbeleid De wethouder doet een aantal toezeggingen (zie bijlage) voor de 

uitwerking van het vastgoedbeleid (Vastgoednota)

Burggraaf in behandeling Voorstel wordt uitgewerkt. Afhandeling Q4 2020
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datum onderwerp inhoud wethou

der

status stand van zaken

vergadering 

Raad 09-07-

19

M3A Motie 

voorzieningen 

Binnenvaart 

(indiener: Beter 

voor Dordt)

Verzoekt het college om:

- Te onderzoeken of een tweede autoafzetplaats aan de Beneden 

Merwede tot de mogelijkheden behoort;

- Te onderzoeken op welke manier de gemeente drinkwater kan 

aanbieden aan de scheepvaart;

- De gemeenteraad voor de behandeling van de begroting te 

informeren over de mogelijkheden inclusief kostenraming.

Sleeking in behandeling offerte steiger is inmiddels binnen, afstemming plaats van het steiger nog bespreken. 

Wat betreft aanbieden drinkwater is gemeente in gesprek met Havenbedrijf rotterdam, 

èèn van de opties is een ieder geval een tappunt verzorgen bij het steiger.

In verband met bouwontwikkelingen en de definitieve inrichting van de infrastructuur 

komt de locatie pas medio 2026 beschikbaar dit gaat te lang duren.

Op dit moment onderzoeken we of de locatie papendrechtste straat geschikt is dit 

heeft als voordeel dat er al een kademuur aanwezig is en lagere investeringskosten. Dit 

moet ook nog afgestemd worden met branche gerelateerde organisaties. Tevens is er 

een aanvraag bij evides waterbedrijf uitgezet welke mogelijkheden er zijn wat capaciteit 

van de leiding ter plaatse is en welke aanvullende voorzieningen er nodig zijn.

vergadering 

Raad 26-03-

19

Eindadvies 

comm. Deetman 

Toekomst 

Samenwerking 

Drechtstdengeme

enten

Burgemeester Kolff zegt toe over 2 jaar de werking van de 

Drechtseden te evalueren.

Kolff in behandeling Hoewel deze motie niet is aangenomen is door de burgemeester wel toegezegd dat de 

nieuwe

werkwijze uiterlijk 2 jaar na inwerkingtreding geëvalueerd zal worden.

vergadering 

Raad 13-11-

18

M5  Motie Doe 

niet moeilijk als 

het makkelijk kan 

(indieners: VVD, 

GroenLinks)

Draagt het College op:

• Extra inspanning te leveren om voor initiatiefnemers de 

vergunningaanvraag makkelijker en sneller te laten afhandelen;

• Bij deze deregulering degenen die evenementen organiseren en/of 

Dordtse ondernemers zijn te betrekken,

Burggraaf in behandeling Op dit moment worden verbeteringen doorgevoerd in de uitleg en de mogelijkheden 

die de website biedt in het kader van het organiseren van evenementen. Het 

versimpelen van de wijze van aanvragen door meer te digitaliseren is daar onderdeel 

van. Daarnaast wordt gekeken naar het versimpelen en versoepelen van de 

vergunningaanvragen voor evenementen. Daarbij moet gedacht worden aan de afgifte 

van doorlopende (meerjaren) vergunningen voor evenementen en het afgeven van 

jaarvergunningen voor evenementen die meerdere keren per het jaar plaatsvinden. 

Bij deze ontwikkelingen worden de belangen van de organisatoren, hulpdiensten alsook 

de bewoners in de omgeving gewaarborgd.

De stand van zaken zal in de 1e helft van 2020 gedeeld worden.
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